
 

 Algemene Ledenvergadering DOGD 03-10-2012 

 

 

Aanwezig zijn: Rob Fraiquin(aftredend voorzitter), Martin Judkins, Eddy Zuur. 

Er zijn 6 leden aanwezig, zie presentie lijst. 

Opening aftredend voorzitter. 
Rob opent de vergadering en heet ons allen welkom op zijn laatste ALV als voorzitter.  
De notulen van de vorige ALV gaan mee naar de volgende ALV.  

Rob geeft aan dat deze ALV er voor is om een nieuwe voorzitter te kiezen, en de stemming 
of aanmelding voor een nieuwe penningmeester is niet aan de orde. 

Monica Kluitenberg geeft aan dat zij haar aanmelding voor de functie van voorzitster als 
eerder had door gegeven en dat deze zou worden meegenomen in de ALV. Rob geeft aan 
dat zij zich niet op de juiste manier heeft aangemeld, je moet door tenminste 3 leden 
worden voorgesteld voor functie van voorzitter(ster). Monica vraagt waarom dat niet is 
verteld aan haar. Rob geeft aan dat de persoon die een functie van voorzitter(ster) dit moet 
weten. 
Edwin Dodde geeft aan dat Martin Judkins  Monica er wel op heeft gewezen via Facebook, 
Martin heeft toen gevraagd of ze zich wel aan de regels heeft gehouden. Monica geeft 
hierop te kennen dat dit haar dan is ontgaan.  
Rob geeft aan dat Monica beter had moeten nadenken over wat ze zegt en doet. Monica 
was op een gegeven moment ook bezig met zaken/dingen die het bestuur aan gaat en niet 
haar. 
Rob zegt nogmaals dat zij zich aan de reglementaire wijze had moeten aanmelden.  
De vacature heeft geruime tijd op de site gestaan en dat er 2 personen kenbaar hadden 
gemaakt voor de functie, en er maar 1 was die het op de juiste manier had gedaan.  

Edwin Dodde geeft zijn motivatie voor de functie van voorzitter. 
Deze motivatie staat ook op de site. 

Er wordt gestemd voor Edwin. 
De telling wordt gedaan door een vrijwilligster uit de zaal.  

De telling is: 7 voor,1 blanco en 1 tegen. 

Bij dezen is Edwin Dodde de nieuwe voorzitter van de DOGD. 

 



Er wordt nog uit de vergadering gevraagd of er al een penningmeester is. Rob antwoord 
daarop met “deze is er nog niet”. En dat de juiste manier is dat hij/zij bestuurslid wordt en 
dan wordt benoemd door het bestuur en deze dan wordt bekrachtigd op de ALV. 

Monica Kluitenberg vraagt of er al een PR voor de jeugd is. Ook hierop antwoord Rob met 
nee.  

Er wordt uit de zaal Edwin veel succes gewenst en gefeliciteerd met de functie. 

De vergadering wordt afgesloten door aftredend voorzitter en wenst de nieuwe voorzitter 
veel succes in zijn functie van het voorzitterschap. 


